## 中国产学研合作促进会标准公告

China Industry-University-Research Institute Collaboration Association

Announcement for Standards

2022年第26号(总第112号)

No. 26 2022 (NO. 112 in total)

中国产学研合作促进会批准《电子电器风险评估指南 家用电冰箱》(T/CAB 0167-2022)、《电子电器风险评估指南 多联式空调(热泵)机组》(T/CAB 0168-2022)、《电子电器风险评估指南 家用和类似用途电动洗衣机》(T/CAB 0169-2022)、《电子电器风险评估指南房间空气调节器》(T/CAB 0170-2022)和《水晶泥、造型粘土及其类似材料玩具的安全技术要求》(T/CAB 0171-2022)团体标准,现予以公告。

The China Industry-University-Research Institute Collaboration

Association has published T/CAB 0167-2022 for Risk Assessment

Guideline for Electronics and Electrical Appliances-Household

Refrigerators, T/CAB 0168-2022 for Risk Assessment Guideline for

Electronics and Electrical Appliances-Multiple Air Conditioning (Heat

Pump) Units, T/CAB 0169-2022 for Risk Assessment Guideline for

Electronics and Electrical Appliances-House and Similar Electric

Washing Machines, T/CAB 0170-2022 for Risk Assessment Guideline for

Electronics and Electrical Appliances-Room Air Conditioner, and T/CAB 0171-2022 for Safety Technical Requirements for Slime, Modeling Clay and Toys of Similar Materials.

中国产学研合作促进会

China Industry-University-Research Institute

Collaboration Association

2022年9月20日

